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Schelde Oudenaarde  -  Dempen kleiput met door PFAS vervuilde grond

Ik stelde op 2 juni 2022 schriftelijke vraag nr. 853 aan minister Demir. Ik schets hierna de 
context: er is ongerustheid ontstaan in Oudenaarde over het dempen van een grote kleiput 
aldaar, langs de Schelde. Het bedrijf dat al jaren (sinds 2009) een vergunning heeft voor 
het dempen is Steenbakkerij Vande Moortel. Weliswaar mag dit enkel gebeuren met niet-
verontreinigde grond, zo is gestipuleerd.

Het bedrijf heeft nu een verzoek ingediend om de vergunning wat te wijzigen zodat ook 
grond gestort mag worden met een aandeel PFAS-vervuiling (PFAS: poly- en 
perfluoralkylstoffen). Concreet zou dit betekenen dat de grond vervuild zou mogen zijn tot 
een gehalte van 8 microgram PFAS per kilogram droge stof.

Blijkt nu dat dit dezelfde norm is die de bouwheer van de Oosterweelverbinding Lantis 
verworven heeft om met PFAS vervuilde grond te verplaatsen buiten hun werf.

In 2014 deed Vande Moortel al eens een poging om grond te storten. Indertijd antwoordde 
toenmalig bevoegd minister Weyts dat De Vlaamse Waterweg al 5,3 miljoen euro 
‘reserveringskosten’ of ‘huur’ had betaald aan Steenbakkerij Vande Moortel om slib te 
kunnen dumpen. Maar die vergunning werd niet uitgeschreven. Dus beloofde minister 
Weyts toen om het geld terug te vorderen.

Voor één deelvraag verwees minister Demir door naar minister Peeters. Kan de minister 
dan ook volgende vraag beantwoorden?

Hoeveel is uiteindelijk betaald aan Steenbakkerij Vande Moortel? En hoeveel is daarvan al 
teruggevorderd?
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In totaal werd een bedrag van 5.294.793,61 euro betaald aan Aldinvest NV. Een bedrag 
van 5.119.836,19 euro werd teruggevorderd.


